
Referat at bestyrelsesmødet mandag den 27. marts 2023 
 
 
Mødet er konstituerende efter vores generalforsamling. Desværre ikke valgt nogle nye 
medlemmer ind. 
 
Afbud Peter, Emil, Ib 
 

1. Bestyrelsen vælger Helene som formand, Majbritt overtager kasser posten. Trine Thorsen 
har sagt ja til at blive medlemsansvarlig. Niels vil gerne trække sig som 
gruppebestyrelsesmedlem i Husudvalget. Emil bliver valgt i stedet.  

 
Angående opgaver i løbet af året. Så har bestyrelsen for at aflaste lederne valgt at stå for 
poseuddelingen. Emil er tovholder på den 
 
Vork har Niels og Helene som tovholdere. 
 
Nytårsparaden har Jannie og Emil som tovholdere 
 
Sommer afslutning er Louise der er tovholder. 
 
Tovholder funktionen er ikke ment som, man har soloansvar blot den der har overblikket og 
uddelegerer opgaverne. 
 

2. Bæverne har fået Eddi som ny leder og det går fantastisk. Mangler dog fortsat en voksen 
mhp perioden efter sommerferien. Majbritt og Helene forfatter et brev som sendes til 
bæverforældrene.  

 
Ulvene. Peter desværre forfald pga sygdom. Umiddelbart går det godt men de kan godt 
bruge flere ledere. 
 
Junior: Stor flok og der kommer mange nye efter sommerferien. Har fået en del nye ledere, 
så de er nok til at håndtere den store flok. 
 
Trop/Senior. De er begyndt at inddrage spejderne mere i planlægningen og har inddelt 
dem i patruljer.  
 
Overordnet så er der i foråret tilmeldt 10 til PL/PA kurser og 7 til Roland. Det virker til at 
flere og flere får lyst til at tage på kursus. 
 

3. Vi havde reelt et overskud på budgettet sidste år. Nogle tekniske ting med forudbetalt 
husleje og tilskud til SL22, der kom sent gjorde vi endte i underskud. Det kan være svært at 
planlægge omkostningerne til lejreture mm, men det er ikke vores intention, at 
egenkapitalen skal vokse. Derfor besluttet at alle enheder kan tage på en weekendtur om 
året, hvor gruppen dækker alle udgifter.  Satte vi noget økonomisk max? 



4. Evt. Helene foreslog, at vi i stedet for forældrekaffe holdt ”forældremøder”, hvor det var 
rettet kun mod enhederne. Tanken var at informationerne kunne målrettes mere end fx på 
Vork og vi kunne klæde forældrene på til at skubbe lidt til spejderne fx ift. at tage på kurser 
og løb. Umiddelbart blev det vurderet, at der ikke var behov for dette. Trop/senior 
arbejder dog lidt videre med ideen. Ligeledes er der bred enighed om at vi ikke genoptager 
”forældrekaffe”. Vurderer ikke der er et behov eller gevinst ved indsatsen. 

 
 


